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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09.12.2019  

 

 

MUDr. Tomko: 

Obdobný podnet ako pán Bc. Gedeon, na Komenského robil sa chodník, dal sa penetračný 

náter, ale dva týždne nič a tí ľudia si to všetko dovláčali do vchodov a dá sa povedať do 

bytov. Tí, ktorí mali nové podlahy, takže ešte doteraz to nevedia vyčistiť. Teda, buď ten 

penetrák sa bude robiť tesne pred tým, ako sa ten chodník dá na to asfaltová vrstva, alebo 

hovorím nejaké iné možnosti riešenia. 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade náterov a postupu opravy ciest a chodníkov, tie boli priamo pod dohľadom 

povereného zamestnanca pána Ing. Bogdu. Časový plán opráv bol navrhnutý, odsúhlasený tak 

investorom, ako aj realizátorom. Priebežne sa monitorovala situácia, tak ako som povedal už 

pri predchádzajúcom podnete, za vzniknuté nedostatky alebo problémy sa samozrejme 

ospravedlňujeme. Snahou bolo dotiahnuť opravu a riešenie tak, aby všetky úseky boli 

opravené technickým postupom v zmysle zmluvy a tak, ako by mal byť riešený, či už 

chodníkových alebo cestných častiach.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 


